
 

 

 

  

 

 

Skrivelse till hälso- och sjukvårdsnämnden 

 

Vad blev resultatet av att anlita ett privat 

bolag för att få ner köerna till röntgen? 

I mars 2019 kunde vi läsa att Region Kronoberg hade anlitat ett privat bolag för att 

”radera röntgenkön till datortomografiundersökningar i länet – med regionens egna maskiner.”1 

Det var företaget som hade kontaktat regionen med idén. Köerna skulle arbetas av 

på kvällar och helger. 

Med anledning av ovanstående önskar jag skriftligen svar på följande frågor: 

 Vilket resultat fick anlitandet av det privata bolaget? 

 Vad blev kostnaden? 

 Har andra privata företag kontaktat Region Kronoberg med liknande 

erbjudanden? 

 

Robert Olesen (S) 
2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden och gruppledare för 

Socialdemokraterna i Region Kronoberg 

 

                                                 
1 http://www.smp.se/vaxjo/regionen-raderar-rontgenko-i-ett-kop/ 
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